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PROJEKT PROTOKOŁU NR 2/2023 

z posiedzenia LIV sesji Rady Gminy Sośno z dnia 23 lutego 2023 roku 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno Krystyna Wąsik otworzyła LIV sesję rady gminy 

witając radnych gminy, wójta gminy, sekretarza gminy, sołtysów poszczególnych sołectw 

oraz mieszkańca wsi Sośno. 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że kworum zostało osiągnięte, przy którym 

może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy Sośno. Obecnych było 14 radnych 

(nieobecny radny Stanisław Gackowski). Przewodnicząca rady gminy stwierdziła 

prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji, mającej miejsce dnia 26 stycznia 2023 roku został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez 14 radnych. 

4. Informacja pracy komisji stałych w okresie między sesjami. 

W miesiącu lutym 2023 roku odbyły się dwa wspólne posiedzenia komisji rady gminy. 

Dnia 16 lutego 2023 roku Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej obradowała wspólnie z Komisją Finansów, Planowania, Budżetu i Spraw 

Socjalnych. Informację z pracy tych komisji przedstawiła radna Marta Matuszak. Natomiast 

z informacją odnośnie pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu, która dnia 

17 lutego 2023 roku odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną zapoznała 

radna Maria Pieńkowska. Spotkania wspólnych komisji rady gminy miały miejsce w sali 

narad Urzędu Gminy Sośno. 

5. Informacja o działaniach Wójta Gminy Sośno oraz o realizacji zgłoszonych 

interpelacji i wniosków podczas posiedzenia poprzedniej sesji, jak również w okresie 

międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Sośno Leszek Stroiński omówił zakres podejmowanych przez niego działań 

w okresie międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji wniosków formalnych złożonych 

podczas posiedzeń komisji Rady Gminy Sośno. 
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6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Za pośrednictwem przewodniczącej rady gminy nie złożono do wójta żadnych 

interpelacji i zapytań. 

7. Realizacja uchwał Rady Gminy Sośno podjętych w 2022 roku. 

Wójt przedstawił informację z realizacji uchwał, które Rada Gminy Sośno podjęła w 2022 

roku, informując, iż radni VIII kadencji podjęli 90 uchwał; 26 z nich podlegało publikacji 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko–Pomorskiego, z czego 20 uchwał 

tworzy prawo miejscowe gminy Sośno. Wójt gminy każdą z uchwał omówił ze wskazaniem 

w jaki sposób zostały zrealizowane.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania przedstawionego przez wójta gminy. 

8. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Sośno w 2022 

roku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariusz Kuszewski przedstawił 

sprawozdanie z pracy komisji w 2022 roku. Radny poinformował o jednej skardze i trzech 

petycjach skierowanych do komisji w ubiegłym roku. Komisja, w celu ich rozpatrzenia, 

odbyła cztery posiedzenia.  

Skarga na działania Wójta Gminy Sośno dotyczyła zbiornika na nieczystości ciekłe 

zlokalizowanego w miejscowości Rogalin. Natomiast petycje związane były z dziedzinami 

antysmogowymi i programami powietrza, z wprowadzeniem zerowej stawki VAT na 

drewno opałowe oraz z utworzeniem Młodzieżowej Rady Gminy.  

W opinii komisji skarga na działania wójta gminy, jak również petycja w sprawie utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy były bezzasadne.  

Z kolei petycję złożoną przez Cech Zdunów Polskich w sprawie zmian uchwał Sejmiku 

Województwa Kujawsko–Pomorskiego, odnośnie dziedzin antysmogowych i programów 

ochrony powietrza oraz petycję w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT na drewno 

opałowe, komisja uznała za zasadne. 

Przewodniczący komisji przedstawił argumenty, którymi komisja kierowała się przy 

rozpatrywaniu wspomnianych spraw. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do sprawozdania przedstawionego przez przewodniczącego 

komisji. 
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9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi. 

Wójt gminy przedstawiając sprawozdanie z realizacji w 2022 roku Gminnego Programu 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi wspomniał m.in. o ilości stowarzyszeń 

i jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie naszej gminy, 

o grupach inicjatywnych, w tym także o Kołach Gospodyń Wiejskich, jak również 

o Fundacji Zawierucha i Kole Pszczelarzy. Wójt gminy wspomniał, iż gmina Sośno jest 

członkiem Lokalnej Grupy Działania Stowarzyszenia ,,Nasza Krajna”, Kujawsko–

Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego ,,Salutaris” oraz należy do Związku Gmin 

Wiejskich. Gmina Sośno współpracuje z Zarządami Rejonowymi Polskiego Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów, mającymi swoje siedziby w Więcborku oraz w Sępólnie 

Krajeńskim. 

Na realizację zadań powierzonych, wspieranych oraz na zadania dotyczące działalności 

na rzecz osób w wieku emerytalnym zaplanowano w budżecie gminy łącznie kwotę 

11 000,00 zł, natomiast wydatkowano 3 200,00 zł. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania przedstawionego przez wójta gminy. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia wniosku 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariusz 

Kuszewski. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

PRZECIW – 0 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

b) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej w Dziednie, stanowiącej własność Gminy 

Sośno 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

PRZECIW – 0 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 
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c) ustanowienia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

PRZECIW – 0 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sośno na lata 2023–2029 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Sośno Leszek Stroiński. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

PRZECIW – 0 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

e) zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Sośno Leszek Stroiński. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

PRZECIW – 0 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

W trakcie realizacji punktu porządku obrad związanego ze zgłaszaniem wolnych 

wniosków i zapytań radni złożyli cztery wnioski formalne.  

W pierwszej kolejności radna Marzena Górska zgłosiła potrzebę corocznego przeglądu 

studzienek kanalizacyjnych, który w jej przekonaniu zagwarantuje poprawne działanie 

i pomoże zniwelować zbyt wysokie koszty naprawy przy ewentualnych awariach. Pani 

Marzena Górska, korzystając z okazji, zachęcała mieszkańców gminy do wzięcia udziału 

w spotkaniu informacyjnym, które zorganizowano w ramach kampanii społecznej 

„Bezpieczny Senior”. Poza tym radna Marzena Górska nawiązała do uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku odnośnie nadania nazwy dla ronda w Sośnie, którą radni przyjęli 

jednogłośnie podczas sesji. Radna wyraziła opinię na temat samej nazwy ronda informując, 

że osobiście zgadza się z nazwaniem ronda w Sośnie rondem Solidarności RI, zaznaczając, 
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iż nasza gmina jest gminą typowo rolniczą i nazwanie ronda tą nazwą pokazałoby, że 

społeczność lokalna gminy Sośno pamięta o rolnikach walczących kiedyś o godność 

i wolność słowa.  

Przewodnicząca rady gminy w następnej kolejności udzieliła głosu radnemu Dawidowi 

Szwajca, który dopytywał wójta gminy o szczegółowe informacje w przedmiocie utylizacji 

zużytych opon ciągnikowych i różnego rodzaju sprzętu rolniczego. 

Głos zabrał również radny Józef Opas, który w imieniu mieszkańców sołectwa 

Skoraczewo zwrócił się do wójta gminy z prośbą o interwencję w sprawie nieznośnego 

fetoru pochodzącego ze studzienki kanalizacyjnej. Radny zaznaczył, iż zapach, który 

wdziera się do domów mieszkalnych we wspomnianej wsi jest dokuczliwy i nie do 

wytrzymania. Dodatkowo radny Józef Opas poruszył temat dotyczący rozstrzygniętego 

zapytania ofertowego w przedmiocie bieżącego utrzymania dróg gminnych. 

Następnie radny Mariusz Kuszewski nawiązał do sprawy przydrożnych zakrzaczeń 

w ciągu Drogi Powiatowej relacji Jastrzębiec–Tonin–Wąwelno na odcinku Tonin–

Ostrówek, które Zarząd Drogowy z Sępólna Krajeńskiego zobowiązał się usunąć do dnia 

31 grudnia 2022 roku. Radny poprosił wójta gminy o interwencję w tej sprawie, gdyż nadal 

nie została ona zrealizowana. 

Z kolei radny Witold Steckiewicz pytał wójta o przeznaczenie węgla, którego gmina nie 

zdoła sprzedać mieszkańcom po preferencyjnej cenie. Radny zaznaczył, że doszły go słuchy, 

iż ze strony mieszkańców spadło zainteresowanie kupnem przedmiotowego węgla. 

W imieniu mieszkańców sołectwa Olszewka radny Mirosław Dominiak wnioskował do 

wójta gminy o wycięcie we wspomnianej wsi zakrzaczeń wzdłuż Drogi Krajowej (tuż przy 

nieruchomości oznaczonej numerem 16).  

12. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad.  

Wójt gminy nawiązując do wniosków formalnych w sprawie przeglądu studzienek 

kanalizacyjnych, nieznośnego fetoru pochodzącego ze studzienki kanalizacyjnej 

w miejscowości Skoraczewo, jak również w sprawie wycinki przydrożnych zakrzaczeń przy 

Drodze Powiatowej na odcinku Tonin–Ostrówek oraz wzdłuż Drogi Krajowej w sołectwie 

Olszewka, poinformował radnych, iż zgłoszone wnioski przekaże według właściwości 

celem dalszego rozpatrzenia.  

Wójt gminy w nawiązaniu do pytania radnego Dawida Szwajcy w sprawie utylizacji 

zużytych opon ciągnikowych i różnego rodzaju sprzętu rolniczego poinformował, że gmina 

Sośno na chwilę obecną przeprowadza rozeznanie rynku w przedmiocie zużytego ogumienia 

zalegającego w gospodarstwach rolnych na terenie naszej gminy. Warunki dotyczące 
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organizacji odbioru opon oraz ich odpłatności będą znane po oszacowaniu potrzeb rolników 

w tym zakresie. Dlatego poproszono sołtysów, aby od rolników gospodarujących na terenie 

danego sołectwa zebrali informacje na temat ilości i gabarytów (rozmiarów) zużytych opon 

rolniczych. 

Wójt gminy nawiązał także do pytania radnego Witolda Steckiewicza odnośnie sprzedaży 

węgla po preferencyjnej cenie przez gminę Sośno. Wójt uspokoił radnego, informując, iż 

węgiel, który gmina zakupuje z myślą o mieszkańcach gminy Sośno, jest na bieżąco 

sprzedawany zainteresowanym osobom. 

Wójt gminy nadmienił także, iż w wyniku rozstrzygniętego zapytania ofertowego 

zakresie dostaw materiałów i usług remontowych dróg gminnych wyłoniona została firma 

P.P.U.H. „HURT–TRANS, KAWIKO” z Zabartowa, natomiast w zakresie usług równania 

i wałowania dróg wyłoniono firmę „BARMEK” z Wituni. 

Następnie wspomniał, iż na dzień 7 marca 2023 roku zaplanowane zostało spotkanie 

informacyjne w sprawie budowy farmy fotowoltaicznej w miejscowości Roztoki.  

13. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady gminy zamknęła 

posiedzenie LIV sesji, informując, iż kolejna sesja odbędzie się dnia 30 marca 2023 roku. 

Podczas kolejnej sesji przedstawione zostaną sprawozdania finansowe za 2022 rok 

z działalności Gminnego Domu Kultury w Sośnie oraz z działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Sośnie. 

Ponadto przedstawiona zostanie informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 

rok, jak również z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w gminie Sośno. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które 

opublikowane jest na serwisie internetowym pod adresem: 

https://portal.posiedzenia.pl/Sosno oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym nośniku 

danych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno 

Krystyna Wąsik 

Protokolant: Agnieszka Daniluk 


